

## 卫理公会以萨迦守望者 8-14/09/2022

### 九月第二个星期的祷告事项

#### **一、家庭**

1. 一些夫妻为了生计被迫分隔两地。祷告这些夫妻能维持良好关系，竭力保守婚姻纯洁。也为这类家庭中成长的孩子祷告，祈愿在他们心中有健全的父母角色。
2. 同性恋课题浪潮近期盛行亚洲地区，这无形中模糊了对男女性别的认知。为父母祷告，在孩子成长过程中，清楚教导有关男女角色的不同，也让孩子们自幼就有保护自己的意识，活出神造个人的本意。

#### **二、教会**

1. 吾会本地教会近期正是忙碌于牧区与教区会议的时段。为着会督、教区长、牧者、执事们能有足够精神体力开会祷告，也求神使会能议按着祂的心意进行，在其中数算神的恩典。
2. 为信徒能明锐分辨异端邪说祷告。异端和错误教导已非新事，在初期教会中层出不穷。祷告信徒有稳固的信仰根基，有圣灵所赐辨别异端邪说的智慧，也有基督宝血遮盖，而能脱离恶者的陷阱网罗。

#### **三、国家**

1. 强制性死刑的法律修正案将于 10 月国会提交拟议。设定刑法是要让人畏惧罪恶，不做伤天害理之事。祷告人们能意识到罪恶所带来的后果，并乐意共同建造一个安全和守法的社区。也祷告神介入国会中所有的决策，让这些决策都能造福人群。（07/09 星洲日报报道）
2. 随着大马全国大选逼近，各个政党正筹谋协调，也对自身立场进行表态。祷告神兴起公正、公义、廉洁、以民为本的领袖，以致建立国家，造福民众。（07/09 星洲日报报道）

#### **四、世界**

1. 中国四川甘孜泸定县周一发生 6.8 级地震，导致 66 人死亡，出动 6500 人力救灾。为灾民祷告，也为那些失去家园和家属的居民祷告，愿神安慰。（05/09 综合电报道）
2. 美国旧金山湾区高温达到 43 度。国家气象局预测并警告热浪波将持续数日。这乃是全球暖化的后遗症。为当地居民祷告；也为不同地区正面临环境破坏的后遗症祷告，祈愿人们能醒觉，也积极挽救地球。（06/09 星洲日报报道）

## **Issachar Watchmen Methodist (IWM) 8-14/09/2022**

### **Prayer items 2nd week of September**

#### **1. Family**

A. Some couples are forced to live apart in order to make ends meet. Pray that these couples will maintain a good relationship and strive to keep their marriage intact. Pray also for children growing up in such families that they can have healthy relationships with both parents.

B. The recent wave of homosexuality issues being raised in Asia, which aims to blur the perception of the male and female gender. Pray for wisdom for parents. Pray also for the children, that as they grow up, they are clearly taught about the differences in the gender roles of men and women, so that children will have the awareness to protect themselves from an early age, and to live out God's original intention of creating individuals.

#### **2. Church**

A. Our local churches have been busy with Local and District conferences recently. Pray for the bishops, DS, pastors, and deacons to have enough mental and physical strength to participate in the meetings, and pray that the meetings will go according to God's will.

B. Pray for believers to be able to discern heresies clearly. Heresies and false teachings are not new, and they were abounding in the early church. Pray for believers to have a solid foundation of faith, for the wisdom of the Holy Spirit to discern heresy, and for the covering of Christ's precious blood, so that they can escape the snares of the evil one.

#### **3. Nation**

A. Amendments to the law for the mandatory death penalty will be tabled in Parliament in October. The setting of the criminal law is to prevent people from doing things that go against the law. Pray that people will be aware of the consequences of sin and be willing to work together to build a safe and law-abiding community. Also pray that God will intervene in all decisions in Parliament so that these decisions can benefit the people. (Reported by Sin Chew Daily on 07/09)

B. As Malaysia's national election approaches, various political parties are planning to coordinate and express their positions. Pray that God will raise up just, righteous, honest, and people-oriented leaders who will build up the nation and benefit the people. (Reported by Sin Chew Daily on 07/09)

#### **4. World**

A. A magnitude 6.8 earthquake struck Luding County, Ganzi, Sichuan, China on Monday, killing 66 people, and 6,500 workers were dispatched to the county for disaster relief. Pray for the victims and also for the residents who have lost their homes and family members. May God comfort them. (Comprehensive report on 05/09)

B. The high temperature in the San Francisco Bay Area has reached 43 degrees Celsius. The National Weather Service predicted and warned that the heat wave would last for several more days. This seems to be due to the effect of global warming. Pray for the local residents; also pray for the environmental damage in different regions, and pray that people will wake up and actively take action to save the Earth. (Reported by Sin Chew Daily on 06/09)

**Isakhar Pengawal Methodist 8-14/09/2022**  
**Doa minggu kedua September**

**1. Keluarga**

- A. Sebahagian pasangan isteri suami terpaksa tinggal berasingan untuk memenuhi keperluan harian. Berdoa agar mereka dapatkekalkan hubungan yang baik dan berusaha untuk mengekalkan perkahwinan mereka. Berdoa juga untuk anak-anak yang membesar dalam keluarga sedemikian agar mereka dapat menjalin hubungan yang baik dan sihat dengan ibu bapa mereka.
- B. Isu homoseksualiti yang belakangan ini mengemuka di Asia, yang bertujuan untuk mengaburkan persepsi jantina lelaki dan perempuan. Doa untuk ibu bapa, agar memperoleh hikmat daripada Allah. Juga berdoa untuk anak-anak, agar mereka diajar jelas tentang perbezaan peranan jantina lelaki dan wanita, juga mempunyai kesedaran dan kemampuan melindungi diri mereka sejak kecil, supaya menghayati dan menghidupkan matalamat Tuhan mencipta setiap individu.

**2. Gereja**

- A. Gereja-gereja tempatan SCAC sibuk dengan pelbagai mesyuarat baru-baru ini. Doa agar Bishop, DS, pastor, dan pemimpin gereja mempunyai kekuatan mental dan fizikal yang cukup untuk ambil bahagian dalam mesyuarat, juga doa agar mesyuarat-mesyuarat berjalan mengikut kehendak Tuhan.
- B. Berdoa agar orang beriman dapat membezakan ajaran sesat dengan jelas. Ajaran sesat dan ajaran palsu bukanlah sesuatu yang baharu, mala hal yang berulang limpah dalam sejarah gereja sejak awal mula. Berdoalah agar orang Kristian mempunyai asas iman yang kukuh, kebijaksanaan dari Roh Kudus untuk membezakan bidaah; dilingkupi darah suci Yesus Kristus, supaya orang kristian dapat bebas dari jerat si jahat.

**3. Negara**

- A. Pindaan mansuh hukuman mati mandatori akan dibentangkan di Parlimen pada bulan Oktober. Penetapan undang-undang jenayah adalah untuk menghalang orang daripada melakukan perkara yang bertentangan dengan undang-undang. Doa agar orang ramai sedar akan akibat dosa dan bersanggupan kerjasama untuk membina masyarakat yang selamat dan patuhi undang-undang. Juga doa agar Tuhan campur tangan dalam semua keputusan di Parlimen agar segalanya membawa manfaat kepada rakyat. (Dilaporkan oleh Sin Chew Daily pada 07/09)
- B. Memandangkan pilihan raya semakin berhampiran, para parti politik bersungguh-sungguh merancangkan cara penyelaras dan penyataan pendirian mereka. Doa agar Tuhan membangkitkan pemimpin yang adil, soleh, jujur, dan berorientasi pada rakyat, supaya membawa pembangunan negara dan memanfaatkan rakyat. (Dilaporkan oleh Sin Chew Daily pada 07/09)

**4. Dunia**

- A. Gempa bumi berukuran 6.8 berlaku di Luding, Ganzi, Sichuan, China pada Isnin, telah menyebabkan 66 orang berkurban, dan 6,500 tenaga manusia dihantar untuk bantuan bencana. Doa untuk mangsa dan juga penduduk yang kehilangan tempat tinggal dan ahli keluarga, semoga Allah sendiri yang menghiburkan mereka. (Laporan komprehensif pada 05/09)

B. Suhu tinggi di Kawasan Teluk San Francisco telah mencecah 43 darjah Celsius. Jabatan meteorologi memperkirakan dan memberi amaran bahawa gelombang haba akan bertahan selama beberapa hari lagi. Ini adalah disebabkan kesan pemanasan global. Doa untuk penduduk tempatan, juga berdoa agar orang ramai sedar dan aktif mengambil tindakan untuk menyelamat bumi. (Dilaporkan oleh Sin Chew Daily pada 06/09)